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题型：任务型阅读-阅读综合(约180词) 难度：较易 科目年级：英语八年级上册

阅读下面短文，根据要求完成下面各小题。

Mrs. Smith has two daughters. Let’s have a look at what chores they do at

home.

“Alice started doing chores when she was eight years old. At that time,

she did the dishes with me together and she had to sweep the floor. She is ten

years old now. 1.She is now doing the dishes herself and has to take out the

rubbish, too. ”.

“Amy is four and she started doing chores this April. 2.She cleans the

table after dinner and she also learns to fold her clothes. She likes to help

me sweep. I asked her to help me mop the floor(拖地), but she fell down too

many times. Sometimes she also helps her elder sister. Her work is usually not

perfect(完美的).”

“Last week Alice got her pocket money, but lost it two days later. She

didn’t do her chores the next two days. She will get the money back if she

can keep doing her chores every day till the end of this month.”

1. When did Alice start doing chores?(根据短文内容简要回答问题)

______________________________________________________________.

2. How old is Amy this April? (根据短文内容简要回答问题)

_______________________________________________________.

3. 将短文中划线的句子译成汉语。

1__________________________________________

4. 将短文中划线的句子译成汉语。

2__________________________________________

5. 请给短文拟一个适当的英文标题。

____________________________________________

整体分析： 文章大意：本文是一篇记叙文，介绍了爱丽丝和艾米在家里做的家务。
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可沿着虚线剪开

参考答案与解析

答案： 1. Alice started doing chores when she was eight years old., 2. Amy

is four years old this April., 3. 她现在自己做碗盘，并且还要倒垃圾。, 4. 她

饭后擦桌子，并且也学习折衣服。, 5. The Chores of the Smith Family

解析：

第一小题根据短文中提到Alice开始做家务的年龄：8岁。

第二小题根据短文提到Amy开始做家务是在四岁时的四月。

第三和第四小题是翻译句子，直接根据原文句子进行翻译。

第五小题根据短文内容，家庭成员在做家务的事情，可以提取出‘Smith家庭的家务’这一标题。

考点总结： 阅读理解、信息提取、翻译能力、标题总结


